
 

 

 

Sagsnr: 17.01.01-A30-5-19 

 

 Dato: 24/11 2021 

 

Dagsorden 

Onsdag den 24.11. 2021 kl. 19.00 til 21.30 
 
Lokale 2 på skolen 
 
 

Deltagere: 

Medlemmer institution: 

Lars Svendsen, skoleleder, Nim Skole og Børnehus  

Olga Marcovitch Jensen, daginstitutionsleder, Nim Skole og Børnehus 

Helle B. Meisner, stedfortræder, Nim Skole og Børnehus 

Jonna Petersen, medarbejderrepræsentant, Daginstitution Nim 

Lissy Jørgensen, medarbejderrepræsentant, Nim Skole 

 

Medlemmer forældresiden: 

Helene Rosing-Asvid, forældrerepræsentant 

Mette Hoff, forældrerepræsentant 

Morten Leth Hedegaard, forældrerepræsentant 

Pernille Ræbild Olsen, forældrerepræsentant 

Malika Lynggaard Uth, forældrerepræsentant 

Jonna Hedegaard Nielsen, forældrerepræsentant 

Pernille Bønløkke, forældrerepræsentant 

 

Afbud 

Maja Udby Jensen, forældrerepræsentant 

 

  

 

 
 

Emne Hvem tid Referat 

 

Dagsorden 

1.Velkommen. 

Punkter til eventuelt (5 minutter) 

Formand   

2. Elevrådet  15 
min 

Johanne & Isabel 
HBB – Horsens børnebyråd. Her har de to 

deltaget som rep. Fra Nim. Arbejdede med 
demokratispil. 

 

Elevrådet på skolen. 
3000,- som elevrådet skal forvalte med 

fokus på trivsel på skolen. 
Forslag en hængekøje 

Lars har undersøgt muligheden og reglerne 
herfor. Dette tages op på kommende 

elevrådsmøde. 
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Juleforberedelser- uddeling af pebernødder 
ved juleklippedagen. 

Elevrådet er med til at bestemme temaet for 
den fælles juleudsmykning i musik. 

 

Indførsel af elkedel og mikroovn. Forslag om 
at mellemtrinnet kan få adgang til dette. 

 
Fokus på opdeling af bandebanen. 

 

3. Evaluering af skolefest 

(elevrådet deltager) 

 10 
min 

Elevrådet: 
For meget røg i Aulandia 

Pizzaerne var blevet kolde 

 
Godt at vi nåede et fælles arrangement 

Rigtig fint med dans og disko og aktiviteter i 
den gamle gymnastiksal. 

 
Enighed om at det var et godt arrangement. 

Godt med Mobile Pay på billetter. 

 
Mobile Pay har betydet at det er vanskeligt 

at gennemskue overskuddet fra salg af 
pizza. 

Lars har valgt at skolen giver klasserne et 

estimeret beløb på.2300,- 
 

Forslag til fremadrettet madordning ved 
skolefesten 

 
Ide til gratis kaffe + kage – betales via 

billetpris 

 
Flere salgssteder til pizza 

 
Opmærksomhed på at skolefesten ikke skal 

blive for dyrt. Alle skal kunne deltage. 

 
Kunne man flytte salgssted af sodavand- det 

er trængt med pladsen ved indgang. 
 

Opmærksomhed på at KRAI var opdelt og at 

STK ikke fyldte deres lokaler op. 
Forælderrep. Fortæller at, hun ikke oplevede 

det some n udfordring 
 

Opbakning til at fortsætte madordning med 
pizza bagt af forældre. 

 

3. Meddelelser fra skoleleder, 

dagtilbudsleder, 

medarbejderrepræsentanter og 

formand  

(30 minutter) 

 20 
min 

Formanden 
Dialogforum afholdt 

Skole og dagtilbud repræsenteret 

Dagsorden STEAM 
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Science, technology, Engineering, 

mathematics 
Legende tilgang til læring 

 
Olga 

Lars og Olga har afholdt strategimøde. 

Fokus på at samle institutionerne mere. 
 

Flere praktikanter- 2 dage - en uges praktik 
med unge mennesker.  

 

Skulle have afholdt pæd.lørdag- udsat til 
januar. 

 
Arbejder på at Børnehuset endnu mere er 

ET hus- at vi hjælper hinanden på tværs.  

 
Olga fortæller ta hun er faldet godt til. God 

sparringspartner i Lars. Taget godt imod af 
forældre og børn. 

 
Jonna- medarbejder rep.børnehave. 

Personalet er glade for Olga. Arbejder med 

lærerplanstemaer- motorik- bevægelse i 
hverdagen- positiv effekt på børnenes 

motivation for bevægelse. 
 

Kører et danseforløb med ekstern danse-

Hanne. Forløb der udvikler børnenes 
kompetencer på flere fronter. 

 
Lars, skoleleder 

Nim skole & Børnehus- arbejder mere 
målrettet i sporet på at blive Et hus. 

 

Personale trivselsundersøgelse 
Både skole & dagtilbud ligger over 

kommunegennemsnit 
 

Meget positivt. I børnehuset tydelig grøn 

profil. 
 

Corona 
3 tilfælde på skolen blandt elever. 

Vi oplever at være nødt til at træffe 

beslutninger, der ikke nødvendigvis står i 
retningslinjerne, men i et forsøg på rettidig 

omhu. 
 

Fremadrettet perspektiv i forhold til 
fjernundervisning, hvis børn er sendt hjem. 

Hvis skolen bliver nødt til at sende eleverne 

hjem, vil vi som skole formidle en form for 
fjernundervisning. 
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Lars har ros til medarbejdere også i denne 

periode hvor der er sygdom som Corona. 
 

Pavia starter d.1.12.21 i 3.klasse 
Helle er pt vikar i 3.kl. og understøtter 

Pavias opstart i 3.kl 

 
Efter kommunalvalget er følgende ændringer 

i udvalgene som vi hører under. 
 

Vi er gået fra at både skole og dagtilbud har 

hørt under Børn og skoleudvalg til opdeling 
af Skole og dagtilbud.  

 
Pæd.stud fra januar og et halvt år frem. 

Lærerstuderende i skoledelen fra januar. 

 
Lissy 

Vi ser frem til at Pavia starter.  

4. Opfølgning på værdiaften og 

klyngemøde 

 15 

min 

Værdiaften 

Malika, Pernille & Morten nedfælder en form 

for retning og fokusområder for 
bestyrelsesarbejdet på baggrund af 

værdiaftenen 
- Fokus på samarbejdet i samdriften 

- Fokus på opfølgning og afslutning af 

emner 
 

 
Værdiaftenen 

Ordet var frist 
Hvorfor sidder du i bestyrelsen? 

Hvad er du optaget af? 

Oplever du at få indfriet dine forventninger? 
 

Drøftelse af ideer til promovering af skole og 
dagtilbud i lokalområdet 

 

Drøftelse af overgangen fra dagtilbud til 
skole 

 
- Synlig profil 

- Stærk samdrift 

- Skarp kommunikation 
- Solid drift 

 
 

Klyngemødet 
Overordnet emne 

Bestyrelsens udformning af principper- rep. 

Fra skole & forældre 
Gruppedrøftelser af udvalgte principper fra 

de tre skoler 
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Konkrete veje til hvor bestyrelsen har 

indflydelse bl.a. ved tilsyn af principper samt 
udformning af principper 

 
Et givtigt møde, men ikke det som man 

forventede.  

Havde en forventning om et samarbejde i 
klyngen. Dette blev ikke indfriet 

 
Tanker om hvordan bestyrelsen fremadrettet 

kan arbejde med at udforme principper 

således at skole og børnehuset fokuspunkter 
tydeliggøres overordnet. 

 
Rammesætning/årshjul for hvornår vi 

genbesøger de forsekllige principper. 

 
Spørgsmål om hvorvidt klyngesamarbejdet 

fortsætter? 
Samarbejdet om profilfagene har vi ikke 

længere, den meningsgivende samarbejde 
herom er der derfor ikke.  

Samarbejdet er primært på ledelsesniveau. 

 

5. Gennemgang af bestående 

principper. Link nedenunder 
Fællesbestyrelsens principper | nimskole 
(aula.dk) 

 15 

min 

Princip for lejrskole og ture ud af huset skal 

revideres. 

Input til revision 
 

Klassekassens penge benyttes til 
klassearrangementer… 

 
Princip for kost og sundhed skal revideres 

 

Princippet for kommunikation godkendes. 
Dato fjernes 

 
På kommende bestyrelsesmøde d.9.12 tages 

princippet for kost og sundhed op 

4. Beskrivelse af indskolingen de 

kommende år. På baggrund af 

evaluering. (Bilag) 

Helle + 
Lars 

30 
min 

Fokuspunkter 
 

Positive punkter 
-At børnene træder kompetent ind i 

klassefællesskabet/det faglige fællesskab 

-Samarbejdsforløbet 
 

Udviklingsområder 
- Kommunikation til forældre vedr. elevernes 

faglighed 

-  
 

Dynamisk indskoling 
Vi justerer rammen i forhold til børnetallet 

 

Forventet børn april rul 7 elever 
Forventet børn august 5-7 elever 

https://nimskole.aula.dk/foraeldre/faellesbestyrelsens-principper
https://nimskole.aula.dk/foraeldre/faellesbestyrelsens-principper
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Forventet børn november  

 
Opmærksomhed på relationerne fra april rul 

til august rul 
 

November-rullet er drøftet i 

medarbejdergruppen samt i ledelsen 
Særlig opmærksomhed på data for elever i 

novemberrul på trivselsmæssigt samt fagligt 
Opmærksomhed på relationer-også i 

børnehuset 

Evaluering af denne data danner grundlag 
for fremadrettet udformning af KRAI 

6. Drøftelse af læreplaner i dagtilbud.  15 

min 

Udsættes 

7. Økonomi i skole og dagtilbud  10 

min 

Uændret for skolen – mindre underskud 

En opmærksomhed på modulordninger i SFO 
Kan få negativ økonomisk betydning for 

skolen.  
 

Dagtilbuddet 

Underskud, som forvaltes.  

9. forældretilfredshedsundersøgelse. 

Dagtilbud. 

 10 

min 

Udsættes 

EVT 

 

Forespørgsel vedr. undervisning under 

Corona 

 

Forældredeltagelse ved infomøde i 

Lund 

 

Forespørgsel vedr. evaluering af KRAI 

 

 

  Kan KRAI evalueringen offentliggøres- Lars 
melder, at det vil ske. 

 
 

Oplevelse af at man som forældre ikke følte 
sig særlig velkomne. 

Opmærksomhed på at børnene deltager til 

infomødet. Børnene inddrages ikke 

 

 

 

 


